
ПРОТОКОЛ 

засідання правління садівничого товариства «Струмівка» 

від 05.04.2024 № 4/24 

 

Місце зборів:        Дата та час: 
м. Луцьк, вул. Рівненська,119      05.04.2024, о 17.00 
приміщення СТ «Струмівка» 
 

Присутні:  
Голова правління СТ «Струмівка» Павловський Едуард Романович 
 
Члени Правління СТ «Струмівка»: 
1. Антонюк Анжела Миколаївна  
2. Богдан Інна Олегівна  
3. Богомазов Олександр В’ячеславович  
4. Брагін Володимир Віталійович  
5. Галич Алла Петрівна  
6. Гейник Галина Миколаївна 
7. Дідичук Анатолій Антонович 
8. Кобзуненко Вікторія Петрівна  
9. Марчук Михайло Степанович 
10. Мельник Сергій Валерійович 
11. Оленчук Ірина Юріївна 
12. Романюк Оксана Федорівна 
13. Хусейн Камар 
 
Відсутні: 
Козачук Світлана Василівна 
 
Запрошені:  
Мірач Тетяна Павлівна - бухгалтер Правління СТ «Струмівка» 
Чайка А.П. - член СТ «Струмівка» 
Хринюк Т.С. - член СТ «Струмівка» 
Павельєва В.Д. - член СТ «Струмівка» 
Удалов О.Д.  - начальник відділу містобудуваня та архітектури, 

головний архітектор Підгайцівської ОТГ 
 

 
 
 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 



1. Звіт голови СТ «Струмівка» про проведені організаційно-господарські 
роботи на території масиву у березні 2024 року. 

2. Звіт бухгалтера про повернення заборгованості щодо сплати 
членських внесків та за використану членами СТ «Струмівка» 
електроенергію станом на 01.04.2024.  

3. Про організацію роботи щодо приєднання СТ «Струмівка» до 
Підгайцівської ОТГ. 

4. Про стан системи водогону та його підготовка до початку весняно-
літнього сезону на масиві СТ «Струмівка». 

5. Про стан електромереж масиву та обговорення проекту Договору про 
користування електричною енергією на СТ «Струмівка». 

6. Про винесення членами СТ «Струмівка» електролічильників на межу 
ділянок до 31.12.2024. 

7. Про обмеження потужності споживання електроенергії користувачами 
до 3 кВт. 

8. Про встановлення нового КТП на території СТ «Струмівка». 
9. Про проведення ремонту доріг СТ «Струмівка» згідно із затвердженим 

кошторисом на 2024 рік. 
10. Про виділення коштів на придбання палива для автомобіля 

голови СТ «Струмівка». 
11. Про висвітлення інформації щодо діяльності правління СТ 

«Струмівка» для членів товариства.  
12. Розгляд заяв від громадян. 
13.  Про проведення інвентаризації земельних ділянок на масиві СТ 

«Струмівка». 
14. Інше: 
1. Про ведення відеофіксації засідань правління та прийомів громадян у 
кабінеті бухгалтера СТ «Струмівка». 
2. Про визначення відповідального за вулицю Гайову СТ «Струмівка». 
3. Про заміну ламп у вуличних ліхтарях, які освітлюють дорогу по вул. 
Озерній біля ресторанного комплексу "Жито", до зупинки громадського 
транспорту та по вул. Широкій (від № 1245 в сторону лісу) 
 
Не розглядались питання – перенести на наступне засідання 
Про підвищення вступних внесків та внесків за підключення електроенергії 

для нових членів СТ «Струмівка».  
Про обговорення проекту «Наша вулиця» на СТ «Струмівка»  
Про проведення ремонту дороги по вул. Хутірській (відрізок вул. Кільцева-

Яблунева-Сніжна) за рахунок особистих коштів членів СТ «Струмівка» (15 тис. 
грн) 

 
 

Хід засідання: 
 



СЛУХАЛИ: 
 

1. Звіт голови СТ «Струмівка» про проведені організаційно-
господарські роботи на території масиву у березні 2024 року. 

Доповідав: Павловський Едуард Романович – голова СТ «Струмівка» 
(обрізка дерев, підготовка водонапірних башт, підсилення КПТ 
та ін.) 

Виступили: Хринюк Т., Антонюк А., Марчук М. 
 

Пропозиція для 
голосування 

Звіт прийняти без зауважень та продовжити господарські 
роботи на території масиву. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 14 членів Правління , які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 
СЛУХАЛИ: 
 

2. Звіт бухгалтера про повернення заборгованості щодо 
сплати членських внесків та за електроенергію, 
використану членами СТ «Струмівка», станом на 
01.04.2024. 

Доповідала: Мірач Тетяна Павлівна - бухгалтер правління СТ «Струмівка» 
(Надходження 245 тис. грн. , по внескам – 309 тис. 699 грн,  
внески нових членів товариства – 10 тис. грн..  
Витрати: 
- адміністративні витрати – 86 тис. грн., вишка – 6 тис. 500 грн., 
підсилення трансформатора – 5 тис. грн. 
Благодійний рахунок СТ «Струмівка» на нове КТП: 
36 тис. 500 грн.) 

Пропозиція для 
голосування 

Звіт прийняти без зауважень та продовжити роботу щодо 
повернення заборгованості щодо сплати членських внесків та за 
електроенергію, використану членами СТ «Струмівка» 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 14 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 
СЛУХАЛИ: 
 

3. Про організацію роботи щодо приєднання СТ 
«Струмівка» до Підгайцівської ОТГ. 

Доповідала: Гейник Г.М. 
Виступили: Удалов О., Павловський Е.Р., Марчук М.С., Мельник С.В., 

Антонюк А.М., запропонували: 
1. Створити ініціативну групу щодо організації роботи стосовно 
приєднання СТ «Струмівка» до Підгайцівської ОТГ. 



2. Членам ініціативної групи підготувати проекти листів: 
- до голови та депутатів Підгайцівської ОТГ щодо приєднання 
СТ «Струмівка» до Підгайцівської ОТГ; 
- до ПрАТ "Волиньобленерго" щодо приєднання СТ 
«Струмівка» до загальної мережі; 
- електронної петиції до голови Підгайцівської ОТГ. 

Пропозиція для 
голосування 

1. Створити ініціативну групу щодо організації роботи стосовно 
приєднання СТ «Струмівка» до Підгайцівської ОТГ. 
2. Членам ініціативної групи підготувати проекти листів: 
- до голови та депутатів Підгайцівської ОТГ щодо приєднання 
СТ «Струмівка» до Підгайцівської ОТГ; 
- до ПрАТ "Волиньобленерго" щодо приєднання СТ 
«Струмівка» до загальної мережі; 
- електронної петиції до голови Підгайцівської ОТГ. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 14 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 
 
СЛУХАЛИ: 
 

4. Про стан системи водогону та його підготовка до початку 
весняно-літнього сезону на масиві СТ «Струмівка». 

Доповідали: Павловський Е., Марчук М. 
 

Пропозиція для 
голосування 

1. Продовжити роботу щодо підготовки системи водогону СТ 
«Струмівка». 
2. Попередити власників ділянок, що пробний пуск води по 
системі водогону розпочнеться з 15.04.2024. 
3. До 01.05.2024 завершити усі ремонтні роботи та забезпечити 
належну роботу системи водогону. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 14 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 
СЛУХАЛИ: 
 

5. Про стан електромереж масиву та обговорення проекту 
Договору про користування електричною енергією на СТ 
«Струмівка». 

Доповідав: Павловський Е. 



Виступили: Мельник С., Антонюк А., Брагін В., Романюк О., Гейник Г., 
Камар Хусейн, Богомазов О. 

Пропозиція для 
голосування 

1. Членам правління через вайбер-групи та при особистому 
спілкуванні: 
- попередити власників ділянок-боржників про відключення 
їхніх ділянок від електромережі у разі непогашення боргу; 
- повідомити власників ділянок про обов’язковість 
встановлення адресних табличок з номером ділянки.  
2. Відповідальним за вул. Черешневу та вул. Бузкову спільно з 
контролером Марчуком М. зняти показники лічильників та 
перевірити вузли електроприєднання на ділянках №1318 та № 
1518, також попередити власників про термінову оплату боргів 
а у разі їх не сплати – відключити ділянки від 
електропостачання. 
3. Проводити підключення вперше/повторно членів товариства 
до електромережі СТ «Струмівка» за умови, що лічильник 
обліку використаної електроенергії буде встановлений на межі 
ділянки. 
4. Попередити власників ділянок про необхідність 
проведення робіт по обрізці дерев для зменшення 
технологічних втрат при експлуатації ліній 
електропередач. В іншому випадку працівники СТ 
«Струмівка» проводитимуть дані роботи без попередження 
власника. 
5. Антонюк А. доопрацювати проект Договору про 
користування електричною енергією на СТ «Струмівка» з 
врахуванням висловлених пропозицій та надати для 
обговорення членам правління. 
6. Мельнику С.: 
- створити папку Google Docs, де розмістити доопрацьований 
Антонюк А. проект Договору про користування електричною 
енергією на СТ «Струмівка», для подальшого його обговорення 
та редагування членами правління СТ. 
- розмістити затверджений Договір про користування 
електричною енергією на СТ «Струмівка» на веб-сайті СТ 
(https://strumivka.binco.com.ua/) для ознайомлення та 
підписання в електронному вигляді членами товариства. 
Паперовий варіант Договору зберігатиметься в бухгалтерії.   

 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 14 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 



СЛУХАЛИ: 
 

6. Про винесення членами СТ «Струмівка» 
електролічильників на межу ділянок до 31.12.2024.  

Доповідали: Мельник С., Павловський Е. 
Виступили: Антонюк А., Романюк О., Кобзуненко В., Богдан І. 
Пропозиція для 
голосування 

1. Членам правління постійно проводити роз’яснювальну роботу 
з членами СТ у вайбер-групах та при особистому спілкуванні 
щодо винесення електролічильника на межу ділянки та 
встановлення на автоматів не більше 16 Амр до 31.12.2024. 
2. Голові правління  Павловському Є. розмістити у вайбер-групі 
«Інфо Струмівка» список матеріалів, необхідних для винесення 
електролічильника на межу ділянки. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 14 члени Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 
СЛУХАЛИ: 
 

7. Про обмеження потужності споживання електроенергії 
користувачами до 3 кВт. 
 

Доповідав: Павловський Едуард 
Виступили: Камар Хусейн, Мельник С., Романюк О., Антонюк А., Гейник 

Г. 
Пропозиція для 
голосування 

1. Питання залишити на доопрацювання та розглянути на 
черговому засіданні правління. 
2. При розробці проекту Договору про користування 
електричною енергією на СТ «Струмівка» врахувати обмеження 
потужності споживання електроенергії користувачами до 3 кВт 
та контроль за його виконанням. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 14 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 
СЛУХАЛИ: 
 

8. Про встановлення додаткового КТП на території СТ 
«Струмівка». 

 
Доповідав: Павловський Едуард – подано заву до ПрАТ "Волиньобленерго" 

для оформлення технічних умов щодо встановлення нового 
КТП, а також визначено місце для його розташування.  



Виступили: Павловський Е., Мельник С., Хринюк Т., Антонюк А., Романюк 
О., Брагін В., Кобзуненко В., Дідичук А., Камар Хусейн 

Пропозиція для 
голосування 

1. Інформацію про збір коштів на нове КПТ поширити в 
вайбер-групах та на дошках оголошення СТ «Струмівка». 
2. Повідомити членам товариства, що проживають: 
- за внесок від 5 тис. грн і більше надається можливість після 
встановлення КТП збільшення потужності споживання до 5 кВт; 
- за внесок понад 10 тис. грн після встановлення КТП дозволити 
підключення три фази та потужність споживання 10 кВт; 
- у разі не реалізації проекту щодо встановлення нового КТП  
кошти будуть повернуті власникам або ж зараховані як 
членські внески. 
3. Провести ідентифікаю ділянок по вулицях щодо використання  
електромережі (постійно проживають, де знаходиться 
лічильник, яка потужність автоматів). У разі, якщо за власником 
є борги (членські внески/світло), ділянка не обробляється, 
лічильник не винесено на межу – попередити власника 
рекомендованим листом про відключення ділянки від 
електромережі. 
4. Внести в протокол додатком пропозицій надані Камар 
Хусейном 

 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 14 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 
СЛУХАЛИ: 
 

9. Про проведення ремонту доріг СТ «Струмівка» згідно із 
затвердженим кошторисом на 2024 рік. 
 

Доповідав: Павловський Едуард 
Виступили: Гейник Г, Мельник С., Брагін В., Марчук М., Романюк О., 

Богдан І., Антонюк А. 
Пропозиція   1. Звернутись до Підгайцівської ОТГ з проханням надати 

грейдер для грейдерування доріг загального користування СТ 
«Струмівка» СТ (вул. Хутірська, вул. Загородня). 
2. Виділити з 01.06.2024 з загального фонду СТ «Струмівка» 
кошти на ремонт доріг загального користування та бокових доріг 
у дольовому співвідношенні 70 на 30.  
Де 70% - кошти на ремонт доріг загального користування,  
30% - кошти на ремонт бокових вулиць з урахуванням сплачених 
членських внесків та відсутності боргів. 



Кошти виділяються на вулицю і члени СТ шляхом 
самоврядування вирішують який вид ремонтних робіт їм 
потрібен. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: по п.1 
«ЗА» - 13 члени Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
п2 Погодили відправити на доопрацювання (не відповідає затвердженому 
бюджету) 
П1. РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 
П2. РІШЕННЯ НЕ ПРИНЯТО 

 
 
 
СЛУХАЛИ: 
 

10. Про виділення коштів на придбання палива для 
автомобіля голови СТ «Струмівка». 

Доповідав: Мельник С. 
Виступили: Антонюк А., Камар Хусейн, Романюк О., Брагін В. 
Пропозиція для 
голосування 

1. Погодити заяву голови правління Павловського Е. від 
01.04.2024 щодо використання його власного автомобіля в 
службових цілях. 
2. З 01.04.2024 по 31.10.2024 щомісяця виділяти кошти голові 
правління Павловському Е. на придбання пально-мастильних 
матеріалів за потребою, але не більше 40л на місяць. 
3. Списання фактично використаних пально-мастильних 
матеріалів відбувається на підставі касових чеків. 
 

 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 14 члени Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 
ВИРІШИЛИ: 1. Погодити заяву голови правління Павловського Е. від 

01.04.2024 щодо використання його власного автомобіля в 
службових цілях. 
2. З 01.04.2024 по 31.10.2024 щомісяця виділяти кошти голові 
правління Павловському Е. на придбання пально-мастильних 
матеріалів за потребою, але не більше 40л на місяць. 
3. Списання фактично використаних пально-мастильних 
матеріалів відбувається на підставі касових чеків. 
 

 



 
СЛУХАЛИ: 
 

11. Про висвітлення інформації щодо діяльності правління 
СТ «Струмівка» для членів товариства  

Доповідав: Мельник С. 
Виступили: Антонюк А., Камар Хусейн, Романюк О., Марчук М., 

Павловський Е., Брагін В. 
Пропозиція для 
голосування 

1.Членам правління систематично висвітлювати інформацію про 
роботу правління у вайбер-групах згідно з розподілом за 
вулицями. 
2. Голові СТ «Струмівка» щомісяця розміщувати на дошках 
оголошень на масиві, в приміщенні бухгалтерії та на веб-сайті 
СТ «Струмівка» інформацію про роботу правління (звіти про 
видатки/надходження/погашення боргів, протоколи, 
оголошення та ін.). 
3. Усі усні звернення від членів товариства щодо отримання 
інформації про роботу СТ оформляються у письмовому вигляді 
(звернення, заяв, скарга, пропозиція), реєструються в СТ і 
розглядаються головою правління згідно з вимогами до Закону 
України «Про звернення громадян». У разі потреби такі заяви 
можуть бути розглянуті на засіданні правління. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 14 члени Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 
СЛУХАЛИ: 
 

12. Розгляд заяв від громадян 

Доповідала: Мірач Т.П. 
1. Про вступ в СТ «Струмівка» : 
- (д.№128)   вст. внесків оплачені (дог. куп.-прод.) 
-  (д.№1348) -  вст. внесків  оплачені(дог.дарування) 
-   (д.№1080) -  вст.внески сплачено (дог.куп.-прод.). 
-   (д.№1407)  вст.внески сплачено (дог.куп.-прод.) 
-   (д.№169)   без вст.внески  (спадщина) 
2. Про підведення 1-ф струму : 
-  - підведення 1-ф струму (оплачено). 
3. Про заяву Чайки А. П. щодо надання копії протоколу 
Конференції СТ «Струмівка»; 
4. Про скаргу Чайки А. П. щодо незаконного, на думку 
заявника, зрізання головою СТ «Струмівка» дерева, що 
знаходилось на ділянці заявника. 
5. Про заяву  . (№702) щодо виходу з СТ «Струмівка». 



Виступили: Павловський Е., Антонюк А., Романюк О., Марчук М.С., 
Мельник С., Хусейн Камар, Кобзуненко В., Богдан І., Гейник 
Г.Хринюк Т. 

Пропозиція для 
голосування 

1. Погодити заяви на вступ в СТ «Струмівка»: 
  (№128),   . (№1348),  . (№1080),  . (№1407),  . (№169). 
2. Погодити заяву гр.  . щодо підведення 1-ф струму до ділянки. 
3. Надати відповідь на звернення гр.Чайки А.П. щодо надання 
копії протоколу Конференції СТ «Струмівка» у терміни, 
передбачені Законом України.  
4. Виставити розрахунок компенсації завданих збитків СТ 
«Струмівка» члену товариства гр.Чайці А.П. 
5. Відмовити  . (№702) про вихід з СТ «Струмівка». 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 13 члени Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 
СЛУХАЛИ: 
 

13. Про проведення інвентаризації земельних ділянок на 
масиві СТ «Струмівка». 
 

Доповідав: Мельник С. 
Виступили: Павловський Е., Антонюк А., Романюк О., Марчук М.С., 

Мельник С., Хусейн Камар, Кобзуненко В., Богдан І., Гейник Г. 
Пропозиція для 
голосування 

Членам правління СТ систематично оновлювати інформацію 
про земельні ділянки згідно з розподілом по вулицях та подавати 
зазначену інформацію бухгалтеру СТ «Струмівка». 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 14 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 
 
 
СЛУХАЛИ: 
 

14. Інше: 
1. Про ведення відеофіксації засідань правління та прийомів 
громадян у кабінеті бухгалтера СТ «Струмівка». 
2. Про визначення відповідального за вулицю Гайову СТ 
«Струмівка». 
3. Про заміну ламп у вуличних ліхтарях, які освітлюють дорогу 
по вул. Озерній біля ресторанного комплексу "Жито", до 



зупинки громадського транспорту та по вул. Широкій (від № 
1245 в сторону лісу). 

Доповідав: Павловський Едуард 
Виступили: Мельник С., Брагін В., Гейник Г., Антонюк А. 
Пропозиція для 
голосування 

1. Підключити відеокамеру в кабінеті бухгалтера СТ 
«Струмівка» та забезпечити постійну відео-фіксацію засідань 
правління та прийомів громадян.  
2. Призначити Марчука Михайла Степановича та Павельєву 
Валентину Давидівну (№ 1081) відповідальними за вул. Гайову 
СТ «Струмівка» для представлення інтересів членів товариства. 
3. Павловському Е. організувати роботу щодо ремонту 
електроопор та здійснити заміну ламп у вуличних ліхтарях по 
вул. Озерній біля ресторанного комплексу "Жито" та по по вул. 
Широкій (від № 1245 в сторону лісу). 

 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 14 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«ПРОТИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління, які беруть участь у засіданні. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 
 
 
Голова зборів                                Едуард Павловський  
  
Секретар правління        Сергій Мельник 
 
 
  



Додаток 1  
Пропозиції від члена правління Хуссейна Камара на зібрання  

правління 5.04.2024 року 
 

1. Пропозиція мотивації для учасників благодійного збору на третє КТП 
 
А) Внесок від 5000 тис і більше  - після встановлення КТП дозвіл на вхідні 

автомати   25 Амп (5 кВт) 
 
Б) Внесок від 5000 тис і більше  - після встановлення КТП дозвіл на 

трифазний струм та вхідні автомати 16 Амп (5 кВт) 
Також потрібно остаточно вирішити питання ділянок, які уже мають 

несанкціоновано автомати 25 Амп – після внесення благодійного внеску більше 
5 тис – залишати їх чи давати дозвіл на них лише після встановлення 3 КТП. Моя 
пропозиція – залишати, оскільки ці потужності уже функціонують, а нові 
автомати 25 Апм ставити лише після введення в експлуатацію 3 КТП 

 
 
То ж люди зараз, вносячи благодійний внесок на КТП – матимуть додаткові 

можливості за менший грошовий внесок, ніж це буде після встановлення 3 КТП. 
 
 
2. Надалі, пропоную на черговій конференції прийняти такі внески: 

- Докупити потужності, щоб отримати 5кВт на ділянку – вартість 
10 000грн 

- Підключення до електромережі нових абонентів 15 000 грн 
- Підключення трьохфазного струму (не більше 5 кВт на ділянку) 

20 000 грн 
 

3. Поточний тариф підключення для діючих членів СТ лишити 1500 грн 
(так званий пільговий період по підключенню діючих членів СТ) – до 
наступної конференції.  

 
             Поточний тариф на підключеннях нових членів СТ -  15 000 грн. 
             Вступні внески для нових членів СТ – 5000 грн. 

 
 

 


